
La inceputului ultimului an de liceu eram indecis in ceea ce priveste facultatea pe care o voi 
urma. Constant presat de familie sa urmez cursurile Facultatii de Medicina din Bucuresti am 
reusit sa ii conving ca nu este ceea ce mi-as dori sa devin in viata. Port un imens respect pentru 
doctori insa cred ca nu as fi fost cel mai bun din breasla. Astfel am cautat sa gasesc o cariera care 
m-ar fi pasionat si care ar putea influenta in mod pozitiv lumea in care traim. Cu toate ca nu eram 
un impatimit al matematicii sau fizicii consideram ca o cariera in inginerie ar fi o alegere 
inteleapta.

M-am consultat cu familia si prietenii si am ajuns la concluzia ca facultatea de constructii ar fi 
alegerea perfecta pentru mine. Fiind un tip caruia ii plac provocarile am decis sa imi fac studiile 
universitare in Marea Britanie. Astfel m-am interesat care sunt cele mai bune facultati in 
domeniu si am ales – Universitatea din Sheffield. In toamna anului 2010 am ajuns pe taram 
englezesc si incet incet am observat ca treburile nu stau exact asa cum ma asteptam. Am reusit sa 
ma acomodez in cele din urma iar acum ma bucur alaturi de colegii din an de ultimele zile de 
scoala.  Momentan lucrez la lucrarea de licenta aici in Marea Britanie dar incepand cu luna 
martie a acestui an ma voi muta timp de trei luni in Italia la Universitatea din Trento pentru a-mi 
finaliza lucrarea.  

Experienta mea ca student in Sheffield a fost una inedita. Am cunoscut studenti din toate 
colturile lumii si am legat stranse prietenii. Am fost implicat in societatea studentilor 
internationali, in societatea romanilor unde am fost secretar acum doi ani iar acum ocup functia 
de sports officer, in organizatia de ajutor reciproc RaiseAndGiving dar cea mai frumoasa 
experienta a fost alaturi de Clubul de Futsal al Universitatii din Sheffield cu care am iesit 
campion al Angliei in 2011 iar acum sunt vice-presedinte. 

Anii petrecuti la Sheffield au fost esentiali in dezvoltarea si slefuirea personalitatii mele  si cu 
toate ca am fost departe de casa si de prietenii din Romania am reusit sa pastrez legatura si cu ei 
si sa ma implic in multe proiecte si in Romania. Marturie in acest sens sta Campionatul de 
Streetball pe care l-am organizat vara de vara alaturi de prietenii mei si care se dezvolta de la an 
la an. 

Doresc sa urmez o cariera in industrie si sper ca in 10 – 15 ani sa ma pot intoarce in Romania si 
sa imi folosesc cunostintele dobindite in acesti ani pentru a putea oferi, alaturi de alti studenti ca 
si mine, generatiilor ce vor urma un viitor mai bun in tara lor. 
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